
Otvoritev trgovine na Golem
V petek. 11. septembra so na Golem slovesno odprli

novo samopostrežno trgovino. ki pomeni veliko pridobi-
tev za to in okoliške vasi. V lem prelepem kraju. okoli 20
kilontetrov oddaljcnem od Ljubljane. 600 melrov viso-
ko. kjer megle skorajda ne poznaju. je bil tega dne za
krajane pravi praznik. Pripravili so ludi kulluren pro-
gram, na katerem so nastopili mladi šolarji in tamkajšnji
pevski oklel.

Olvoritvc so se udeležili prcdslavniki TOZD Merca-
lor-Rožnik Savica. ki je tudi glavni invcstitor nove Irgo-
vinc. predblavniki viškorudniškc občinc. KS Golo-Zapo-
tok. Gradhcncga podjctja Grosuplje. dohavitcljcv. Pivo-
varnc Union in krajani.

Takolc jc mcd drugim dcjal predstavnik Mcrcatorja in
dircklor Tozd Robert Vodopivec: »Vcscli smo. da jc lu
mcd nami ludi vcliko krajanov z Golcga. Zapoloka.
Škrilj in drugih okoliških vasi. ki bodo dancs končno
dobili siojo ležko pričakovano trgovino. Vaša prisotnost
na tej slovcsnosli nedvomno izraža naklonjenosl našim
prizadcvanjcm in dclu. ki smo ga opravili. Pobuda jc bila
na strani KS Golo-Zapotok in njcnih vztrajnih prcdslav-
nikov: Ludvika Goloba. Alojza Kraljiča in Mihc Jusiina.
Povem naj. da v začetku nismo kazali prevcč navdušcnja.
Bilo jc veliko pomislckov o smolrnosti naložbc. zlasti v
smislu oplimalnc donosnosti vložcnih srcdsti-v. V febru-
arju smo pridobili gradbeno dovoljcnje. 16. marca smo
zakoličcno zcmljišče prcdali dclavccm Gradbencga po-
djctja Grosupljc. ki so sc obvczali. da bodo objekt do-
končali v roku icstih mcscccv. Arhilcktura. gradbcni
načrt. načrl opremc in načrt zunanje urcdilvc jc dclo
Mercalor-Tchnc. Tozd Invesla. Odgovorni projcklant jc
Mirjam Mrak. Skupna površina proslorov znaia 350 kva-
dratnih metrov. Krajcvna skupnosl je invcsticijo ludi
finančno podprla. \i laslmh in občinskih srcdslcv jc
zagolovila in nepovratno združila 11.800.000 din. Brcz
nadomcstila nam jc odstopila zemljišče. Kot prispcvck
KS lahko štcjcmo ludi urcditev. oziroma asfalliranjc
ceste pred zgradbo.

Celotna vrednosl investicijc znaša 215.000.000 din.
No. nikakor nc smcmo pozabiti omcniti. da jc v zgradbi
dobila svoje prostore tudi KS. ki jc prej uporabljala

"proslore v Gasilskcm domu. Tudi to bo prispcvalo k
njihovemu. že tako uspešncmu dclu.

Predscdnik Skupščine KS. l.udvik Golob pa jc lakole
izrazil svoja čustva: »Danainji dan bo v kroniki razvoja
podmokrških vasi poscbej zapisan kot izjcmno pomcm-
ben. Zakaj? Vcs čas po končani vojni so bila prisotna
prizadevanja. da bi ti kraji dobili samostojno trgovino
osnovne prcskrbc. saj smo za 6 vasi imcli le dva nictra
prodajnega pulta in zasilcn skladiščni prostor . . . Sedaj
smo močno spodbujani k še bolj zavzctemu dclu. saj
vidimo. da sc jasncjc kažcjo nažc razvojnc perspektive.
Posebcn vzpon doživlja stanovanjska gradnja in stalno
doscljevanjc novih prebivalccv. Bližamo sc žc štcvilki
280 novih gradenj. inleres pa sc stopnjujc dncvno. To
stanje močno izppslavlja ekonomsko upravičcnos! iz-
gradnjc trgovinc. Vnaprej sc nam kažcjo odprti problcmi
na področju vodoprcskrbe. šc boIjSe promctnc povezave
z Ljubljano, zgraditcv tclcfonskcga omrcžja. saj imamo
za 6 vasi lc 7 tcl. Stevilk. daljc razvoj kmetijstva. zlasii
pridclave mcsa in mleka. razvoj lurizma itd.«

»Ko sem tulc ob krajcvncm prazniku. scm v imcnu
investilorja prazaprav napovcdal izgradnjo tc irgovinc in
Otvoritcv jescni. Obljuba jc torcj izpolnjcna in zato scm
danes s poscbnim vcscljem prišcl scmkaj. Dancs Golo. žc
v prihodnjcm mesecu Horjul. začcnja sc giadnja vclikc-
ga. prcpotrebncga ccntra v Trnovcm. porcm načrlujemo
v naslcdnjih letih. zanesljivo pa v tcm kratkoročnom
obdobju dograditcv samopostrcžne trgovinc tudi na
Škofljici. vsaj začctek urejanja in odpravljanja pomanjka-
nja prcskrbnih zmogljivosli na !gu in na Bsczovici. Kraji.
ki so na izvcnmcslncm območju občinc in lako vcndarlc
poslopno uresničujemo usmerilcv. ki smo jo sprejcli ob
koncipiranju dolgoročnega razvoja Ljubljanc in ob spre-
jemanju družbencga plana naše občinc.da homo razvili
našc lokalnc ccnlrc. kraje na obrobju. ki so bili prcdolgo
zapostavljeni. pa jc dcjal predscdnik občinskega izvršne-
ga svcta Stanc Droljc.

Na licih krajanov sc je odražala srcča in radosl. povc-
dali so mi. da so trgovino resnitno vcč kol potrebovali.
da bo njihov vsakdanjik zdaj dosti lažji in lcpši.

Vrvico jc prerezala Zalka Artnik. cna izmcd poslovod-
kinj. Zbrani so si oglcdali trgovino. nekatcri pa opravili
tudi prvi nakup.
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